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ZOSTAŃ NASZYM KOLEJNYM  ZADOWOLONYM KLIENTEM
Piątkowe spotkanie z dziennika-
rzami w urzędzie miejskim roz-
poczęto od podpisania umowy 
na budowę Centrum Sportowo-
-Kulturalnego „Łabędź”. Zwy-
cięzcą przetargu na wykonanie 
obiektu została firma DOMBUD 
S.A. Jak zapewnił jej prezes, ka-
towicka spółka ma już doświad-
czenie jeśli chodzi o współpracę 
z gliwickim urzędem miasta.
 
- Realizujemy inny obiekt o po-
dobnym charakterze - halę spor-
tową przy ul. Górnych Wałów. 
Zapewniam, że przystąpimy jak 
najszybciej do realizacji zamó-
wienia - powiedział Paweł Cha-

lecki, prezes firmy.

Co będzie się znajdywało 
w „Łabędziu“? 

Dwukondygnacyjny obiekt po-
mieści m.in. arenę sportową z 
widownią na 300 miejsc, salę 
widowiskowo-koncertową, biblio-
tekę, zaplecze gastronomiczne, 
galerię i minisiłownię. W budyn-
ku będą się znajdowały pomiesz-
czania dla Rady Osiedlowej i or-
ganizacji pozarządowych. Z „Ła-
będzia“ korzystać będą też m.in. 
uczniowie VI LO oraz SP nr 38. 

- W Łabędach taki obiekt kul-

16 mln za „Łabędzia”

Wielofunkcyjny obiekt, w którym znaj-
dzie się m.in. pełnowymiarowa hala 
sportowa, sala koncertowa i bibliote-
ka, powstanie wkrótce w Łabędach 
przy ul. Partyzantów 25.

turalno-sportowy był bardzo 
potrzebny. Wszyscy znamy dys-
kusję na temat Domu Kultury, 
który funkcjonował kiedyś w zu-
pełnie innych warunkach. Uzna-
liśmy, z przewodniczącą Rady 
Osiedlowej Krystyną Sową, że w 
obecnych czasach Łabędom po-
trzebny jest trochę inny obiekt. 
Jego założenia funkcjonalne, w 
bardzo dużym stopniu, zostały 
określone w otwartej dyskusji 
z przedstawicielami społeczno-
ści łabędzkiej – zakomunikował 
Zygmunt Frankiewicz, prezy-
dent Gliwic.

Całkowita wartość za-
mówienia to 16 mln zł. 
Zakończenie prac bu-
dowlanych przy „Łabę-
dziu” zaplanowano na 
lipiec przyszłego roku. 

(mpp)

Prezydent Gliwic, Zygmunt Frankiewicz oraz 
przewodnicząca Rady Osiedlowej, Krystyna Sowa 


